

RFP 21-58030 Q&A 1-4

Q1. Whether companies from Outside Canada can apply for this?
(like, from India or USA)

A1. Yes, they can submit a proposal, however please note mandatory requirements M2 and M3:

M-2 Capacity throughout Canada	The bidder must demonstrate that they have the capacity to deliver services to employees and new hires across Canada as well as internationally.
M-3 Accreditation	The bidder must demonstrate that their consultants are accredited as Regulated Canadian Immigration Consultants and members in good standing of the Immigration Consultants of Canada Regulatory Council.

Q2. Whether we need to come over there for meetings?

A2. There is no requirement to be physically in Canada to attend meetings

Q3. Can we perform the tasks (related to RFP) outside Canada?
(like, from India or USA)

A3. Yes, you can perform the tasks related to the PDF outside of Canada

Q4. Can we submit the proposals via email?

A4. Only via email. Please see section 5.0 for more details

Q1.

R1. Oui, ils peuvent soumettre une proposition, mais veuillez noter les exigences obligatoires M2 et M3:

O-2 Service offert dans tout le Canada	Le soumissionnaire doit démontrer qu'il a la capacité de fournir des services aux nouveaux employés et aux employés déjà en poste partout au Canada, ainsi qu'à l'étranger.
O-3 Accréditation	Le soumissionnaire doit démontrer que ses consultants sont accrédités en tant que consultants réglementés en immigration canadienne et qu'ils sont des membres en règle du Conseil de réglementation des consultants en immigration du Canada

Q2. Faut-il venir là-bas pour des réunions?

R2. Il n'est pas nécessaire d'être physiquement au Canada pour assister aux réunions

Q3. Pouvons-nous effectuer les tâches (liées à la DP) à l'extérieur du Canada? (comme, de l'Inde ou des États-Unis)

R3. Oui, vous pouvez effectuer les tâches liées au DDP à l'extérieur du Canada

Q4. Pouvons-nous soumettre les propositions par courriel?

R4. Seulement par courriel. S.v.p. voir section 5.0 pour plus de détails.